
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 10/10/2023 
 
Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου του Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου 

Τομέα Αθηνών 
 
ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών 
 
ΘΕΜΑ: «Σάλος με τις καθυστερήσεις χορήγησης πινακίδων κυκλοφορίας για 

ρυμουλκούμενα, λόγω έλλειψης μετάλλου για τις πινακίδες» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Θορυβημένοι είναι οι οδηγοί που χρησιμοποιούν τρέιλερ με σκάφος ή ακόμη και 
μπαγκαζιέρα, εξαιτίας των καθυστερήσεων που παρατηρούνται στη χορήγηση πινακίδων 
κυκλοφορίας για τα ρυμουλκούμενά τους. Με βάση τη νέα απόφαση (Β΄ 4966) του 
Υπουργείου Μεταφορών, προβλέπεται πλέον χορήγηση ανεξάρτητης άδειας και 
πινακίδων κυκλοφορίας για ρυμουλκούμενα. Με τον τρόπο αυτό πλέον αποσυνδέεται η 
κυκλοφορία των ρυμουλκούμενων με συγκεκριμένο όχημα, διευκολύνοντας έτσι τη 
μεταφορική δραστηριότητα. Κι ενώ οι ιδιοκτήτες ρυμουλκούμενων κατηγορίας Ο1 
σπεύδουν στις κατά τόπους Διευθύνσεις Μεταφορών και Επικοινωνιών των Περιφερειών, 
υποβάλλοντας τα απαραίτητα δικαιολογητικά, ώστε να τους χορηγηθεί η ανεξάρτητη 
άδεια και πινακίδες κυκλοφορίας για τα ρυμουλκούμενά τους, αυτή καθυστερεί, 
προκαλώντας τους ταλαιπωρία και αγανάκτηση. Κι ο λόγος; Η έλλειψη μετάλλου για 
δημιουργία πινακίδων! Κι επειδή η προχειρότητα και η έλλειψη προνοητικότητας και 
προγραμματισμού αποτελούν στοιχεία που χαρακτηρίζουν το Ελληνικό Δημόσιο, έχουμε 
στην περίπτωση αυτή για ακόμη μια φορά επιβεβαίωση του κανόνα, αφού δεν υπήρξε 
καν μέριμνα και φροντίδα, προτού αλλαχτεί ο συγκεκριμένος νόμος, να γίνει ένας σχετικός 
διαγωνισμός, ώστε πρωτίστως να εξασφαλιστεί η αναγκαία ποσότητα μεταλλεύματος για 
την κατασκευή των νέων πινακίδων. Τελικά, για ακόμη μια φορά ο απλός πολίτης 
ταλαιπωρείται και λοιδορείται, αφού αυτοί οι οποίοι ετάχθησαν να τον υπηρετήσουν εκ 
των πραγμάτων αποδεικνύονται ανεπαρκείς και κατώτεροι των περιστάσεων. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
1. Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε, προκειμένου να φροντίσετε και να 
επισπεύσετε τις διαδικασίες χορήγησης ανεξάρτητης άδειας και πινακίδων κυκλοφορίας 
για τους κατόχους ρυμουλκούμενων; 
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2. Προτίθεσθε να προβείτε στην άμεση προκήρυξη σχετικού διαγωνισμού, ώστε να 
εξασφαλιστεί η αναγκαία ποσότητα μεταλλεύματος για την κατασκευή των νέων 
πινακίδων για τα ρυμουλκούμενα; 
 
3. Για ποιους λόγους δε φροντίσατε, προτού αλλαχτεί ο συγκεκριμένος νόμος για τα 
ρυμουλκούμενα, να γίνει ένας σχετικός διαγωνισμός, ώστε πρωτίστως να εξασφαλιστεί η 
αναγκαία ποσότητα μεταλλεύματος για την κατασκευή των νέων πινακίδων; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 




